
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Grzegorza Wojciechowskiego

wspólnie z innymi senatorami
na 61. posiedzeniu Senatu
w dniu 5 sierpnia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Od 2008 r. polscy plantatorzy malin i truskawek bêd¹ mogli dostawaæ dodatkowe specjalne dop³aty

w wysokoœci do 400 euro na hektar uprawy. Niestety, wielu rolników nie mo¿e skorzystaæ z tej mo¿liwo-
œci, gdy¿ przetwórcy i podmioty skupuj¹ce owoce miêkkie nie s¹ zbyt chêtni do podpisywania umów,
w szczególnoœci dotyczy to producentów malin.

W zwi¹zku z tym prosimy Pana Ministra o informacjê na temat liczby rolników korzystaj¹cych ze
wskazanych dop³at. Jaki procent producentów malin i truskawek oraz produkcji tych owoców jest objê-
ty dodatkowymi dop³atami? Czy resort rolnictwa dostrzega problemy producentów malin z realizacj¹
dodatkowych p³atnoœci i czy podejmuje jakieœ dzia³ania wspieraj¹ce w tym zakresie?
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